



COMMUNIQUÉ

No. 44  
N°

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE  
JUNE 12, 1975  
LE 12 JUIN 1975

---

JUN 24 1975

VISIT OF THE  
SECRETARY OF STATE FOR EXTERNAL AFFAIRS  
TO THE REPUBLIC OF KOREA  
JUNE 26 AND 27, 1975

---

VISITE DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT  
AUX AFFAIRES EXTÉRIEURES EN  
RÉPUBLIQUE DE CORÉE  
LES 26 ET 27 JUIN 1975

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today that the Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, will make an official visit to the Republic of Korea on June 26 and 27, 1975 at the invitation of Foreign Minister Dong Jo Kim. During his visit, Mr. MacEachen will pay calls on the President and on the Prime Minister and will meet with Foreign Minister Kim to exchange views on matters of common concern.

\*

\*

\*

Le ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui que le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'Honorable Allan J. MacEachen, effectuera une visite officielle en République de Corée, les 26 et 27 juin 1975, en réponse à l'invitation du ministre des Affaires étrangères, M. Dong Jo Kim. M. MacEachen rendra visite au Président et au Premier ministre et rencontrera le ministre des Affaires étrangères, M. Kim, pour échanger des vues sur des sujets d'intérêt commun.